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UITNODIGING
Hierbij wordt u van harte uitgenodigd tot het bijwonen van de voorjaarsvergadering van de PvdA, afdeling Hoogeveen.
De vergadering wordt gehouden op 17 mei 2017, 20.00 uur, in MFC De Magneet.

Het stof van de Tweede Kamerverkiezingen is amper 
neergedaald en de dreun is nog nauwelijks verwerkt 
maar we gaan onze schouders rechten en stomen 
op naar de volgende verkiezingen: op 21 maart 2017 
Gemeenteraadsverkiezingen.

Het afdelingsbestuur is druk bezig met de voorbereidingen. 
Dat heeft ondertussen ten eerste geresulteerd in 
de benoeming van een commissie die zich met het 
verkiezingsprogramma gaat bezighouden. Dat zijn Henk 
Zwiep (voorzitter), Inge Oosting, Ida Gerda Emmens en 
Stan van Eck. Kandidaat-bestuurslid Louise Brink kijkt 
taalkundig mee.

Daarnaast is er een kandidaatstellingscommissie 
aangesteld. Dit gaat om Wietze van der Zwaag, Klaas Smid, 
Gerrit Brand, Arjan van Weert en Martin van ter Beek. 
Gezocht wordt nog naar een vrouwelijke deelnemer.
Verder zijn de profielschetsen gereed, zie elders in de Rooie 
Vener en is de werving van kandidaten gestart.

Ten slotte is vermeldenswaard dat ook de campagne al 
wordt opgetuigd. Er is zelfs al een nieuwe slogan waarmee 
we de verkiezingen ingaan: Hoogeveen maken we samen! 

Stan van Eck en Ida Gerda Emmens leggen elders in dit 
blad uit wat daarbij het achterliggende motief is.

Aan u als afdelingslid willen wij graag de oproep doen 
om ons te steunen. Dat kan op verschillende manieren. 
Uiteraard kan altijd de verkiezingskas worden gesponsord 
met extra bijdragen. Neemt u daarvoor contact op met onze 
penningmeester Gert Huijgen. 

Ook kunt u zich actief inzetten voor de activiteiten die 
worden georganiseerd. Belangstelling? Meldt u zich bij Stan 
van Eck en Ida Gerda Emmens. Zij plaatsen u op een lijst 
en geven aan wanneer en waar u wordt verwacht. Uiteraard 
duurt het nog even maar we hebben veel mensen nodig dus 
u kunt er niet vroeg genoeg bij zijn.

En tenslotte: we zoeken kandidaten voor de kandidatenlijst. 
Ben u zelf geïnteresseerd of kent u iemand in uw omgeving 
die geschikt kan zijn? Meldt het aan de secretaris van het 
bestuur, Henk Zwiep, en wij nemen contact met u of met 
die ander op!

Adresgegevens van genoemde personen vindt u achterin de 
Rooie Vener

1. Opening

2. Vaststellen agenda

3. Verslag ledenvergadering  
 22 oktober 2016

4. Jaarrekening 2016,  
 toelichting door Gert Huijgen

5. Verslag kascommissie 2016

6. Benoeming kascommissie 2017

7. Jaarverslag bestuur,  
 toelichting door Hendrikus Loof 

8. Jaarverslag fractie,  
 toelichting door Inge Oosting

9. Bestuursverkiezingen
 -  Kandidaten algemeen bestuur:  
  Tjark Mulder en Louise Brink

 -  Aftredend en herkiesbaar:  
  Gert Huijgen

 PAUZE

10. Programma na de pauze

11. Sluiting (22.00 uur)AG
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AGENDA VOOR DE LEDENVERGADERING 
VAN DE PVDA HOOGEVEEN 

OP 24 MEI 2022

LOCATIE: DE ZUIDERBREEDTE 
BOEKENBERGHSTRAAT 12, HOOGEVEEN

AANVANG: 19.30 UUR

• 01 Opening
• 02 Vaststelling van de agenda
• 03 Mededelingen
• 04 Vaststellen verslag van de ledenvergadering van 20 oktober 2021 
• 05 Jaarverslag 2021 van het afdelingsbestuur
• 06 Jaarrekening 2021 en verslag kascommissie
• 07 Benoeming nieuwe kascommissie
• 08 Jaarverslag van de fractie (ter kennisgeving)
• 09 Pauze
• 10 Terugblik verkiezingen en campagne 
• 11 Vanuit de fractie 
• 12 Rondvraag
• 13 Sluiting
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Uitnodiging ..................................... blz 02

Verantwoording .............................. blz 02

Van de voorzitter ............................. blz 03

Ledenvergadering ........................... blz 04

Jaarverslag afdelingsbestuur .......... blz 07

Jaarrekening ................................... blz 08

Jaarverslag fractie ........................... blz 09

Met vallen en opstaan .................... blz 10

Ledenadministratie ......................... blz 11

Nieuwe raadsleden ......................... blz 12

Sterke Jerke .................................... blz 14

Turfmolm ......................................... blz 15

Adressen ......................................... blz 16

Beeld inhoud

blz 01 ........studio meibrink

de volgende foto’s zijn van Pixabay:

blz 02 ........Ralphs_Fotos

blz 04 ........shameersrk

blz 07 ........Pexels

blz 08 ........stevepb

blz 09 ........jarmoluk

blz 10 ........MetsikGarden

blz 11 ........KeithJJ

blz 14 ........Gonbiana

blz 15 ........Marisa04

blz 16 ........Sammy-Sander

blz 12 en 13 eigen foto’s van geintervieuwde
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VAN DE VOORZITTER
Verkiezingsavond 2022.  Ik wacht samen met veel 
anderen in het gemeentehuis op de uitslagen. Het is 
een spannend moment na een intensieve campag-
ne. Na iedere campagne heb ik hetzelfde gevoel. 
Hebben we de goede keuzes gemaakt, zijn de juiste 
accenten gelegd en hebben we zo de kiezers over-
tuigd? We kregen veel signalen van mensen dat ze 
PvdA gingen stemmen en ook hoorden we van veel 
mensen dat de stemwijzer tot een stem op onze partij 
leidde. Maar ja, wordt dit werkelijkheid of hoor je het 
van mensen die in je bubbel zitten en zegt het dus 
niks over de uitslag? Daar kom je pas achter op de 
verkiezingsavond als je de resultaten ziet. 

De eerste uitslagen komen binnen. De PvdA haalt 
overal een veel beter resultaat dan vier jaar geleden. 
Ik durf nog niet helemaal te hopen dat dit de trend zal 
zijn. Al snel blijkt dat dit wel het geval is. We kijken 
elkaar wat onwennig aan, het is lang geleden dat we 
als Hoogeveense PvdA zo’n uitslag hebben gehaald. 
Als de electorale stofwolken zijn neergedaald blijkt dat 
de Hoogeveense PvdA van twee naar vijf zetels gaat. 
De PvdA heeft procentueel nergens meer gewonnen 
dan in Hoogeveen! Nogmaals hartelijk dank aan jullie 
allemaal. Samen hebben we dit voor elkaar gekregen.

Een goede uitslag is mooi, maar uiteindelijk is het 
natuurlijk de bedoeling dat er ook in de praktijk iets 
te merken valt van een grotere PvdA in Hoogeveen. 
Welnu dat is nu al zo, als je in de raadszaal kijkt en 
daar maar liefst vijf partijgenoten ziet zitten dan doet 
de PvdA er qua omvang weer letterlijk toe.  Dat is na-
tuurlijk nog maar de uiterlijke kant en een begin. Infor-
mateur Cees Bijl heeft geadviseerd te onderzoeken of 
er een college kan worden gevormd door Gemeente-
belangen, PvdA, VVD en CU.  De informateur stelde 
vast dat de combinatie die nu onderzocht wordt de 
meeste kans van slagen heeft. De PvdA is inmiddels 
vol enthousiasme aan het onderhandelen over een 
collegeakkoord. Als dit tot een positief resultaat leidt, 
dan wordt dit zoals het hoort voorgelegd aan onze le-
den die zich erover kunnen uitspreken. Wanneer dit 
precies zou kunnen worden afgerond, is nog niet he-
lemaal duidelijk. Vanzelfsprekend zullen wij u hierover 
informeren. Houd er wel rekening mee dat een even-
tuele extra vergadering korter ervoor zal worden aan-
gekondigd dan de gebruikelijke twee of drie weken. Zo 
lang kan het proces namelijk niet stil liggen.

Het zijn boeiende en hoopvolle tijden voor de Hooge-
veense PvdA. We zijn terug. Dat biedt perspectief voor 
een socialer, inclusiever en toleranter Hoogeveen. r

Laten we samen bouwen aan Hoogeveen! 

Wolter Dekker

SAMEN 
BOUWEN AAN 
HOOGEVEEN
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ALGEMENE 
LEDENVERGADERING 20-10-2021     NOTULEN LEDENVERGADERING d.d. 20 oktober 2021 

 

- 1 -   Deze notulen zijn vastgesteld op de ledenvergadering van  
 

 

 
Aanwezig    : Lisa Schonewille, Inge Oosting, Folkert Kuipers, Gert Huijgen, Ad  
     Verschoor, Herman Lip, Martin van ter Beek, Hendrikus Loof, Alie  
     Zantingh, Martin Siers, Roelf Hoexum, Stan van Eck, Johan Rumahloine, 
     Wolter Dekker, Louise Brink 
 

Bericht van verhindering : Jerk Otten, Jan de Goede, Roelof Koops 

 
AGENDA/NOTULEN 
 

1. Opening 
De voorzitter heet iedereen van harte welkom, ondanks de op dat moment gaande stortbui. 
Het is fijn om weer fysiek te kunnen vergaderen. We zitten op een nieuwe locatie, het DES-
gebouw in Hoogeveen. (mooie ruimte). De agenda is kort en geeft ook ruimte voor het 
informele ontmoeten na de vergadering. 

2. Vaststellen agenda en mededelingen 
Op de agenda staat geen pauze, maar op het moment dat het aangenaam en nuttig is 
kunnen we een pauze (van diverse aard😉😉) inlasten. De agenda wordt aangenomen zoals 
voorgelegd. 
 
Mededelingen: 
Bestuur  : Louise Brink is bereid het vice-voorzitterschap in te vullen.  
Verkiezingen : de bestuursleden Stan van Eck en Wolter Dekker hebben zich 
aangemeld als kandidaat voor de kieslijst. Zij kunnen daarom niet als bestuurslid 
meebesluiten over de concept-kandidatenlijst die aan de leden ter vaststelling zal worden 
voorgelegd. Daarom wordt het voorstel gedaan dat Wim Boonstra uit Emmen de overige 2 
bestuursleden (Johan Rumahloine en Louise Brink) zal bijstaan in de vaststelling en 
verdediging van de concept-lijst. Hij wordt daarvoor tijdelijk, met deze specifieke taak, aan 
het bestuur toegevoegd. Deze mogelijkheid is legitiem. De vergadering gaat akkoord, maar 
geeft aan dat een en ander zorgvuldig vastgelegd moet zijn om te voorkomen dat er achteraf 
onenigheid of onduidelijkheid zal ontstaan. Met de bovenstaande beschrijving van genoemde 
actie voldoen we daar aan. 
Kandidaatstellingscommissie: De gesprekken met de kandidaten zullen plaatsvinden op 
23 en 30 oktober. Het streven is om half november de naam van de beoogd lijsttrekker 
bekend te maken. 
Fractie  : met ingang van 1 oktober bestaat de fractie uit Lisa Schonewille 
(fractievoorzitter) en Wolter Dekker. Stan van Eck is steunfractielid. Wolter combineert het 
bestuursvoorzitterschap tijdelijk met fractielid, volgens de statuten is dat voor een half jaar 
mogelijk. 
Henk Smand heeft zich teruggetrokken uit de fractie in verband met privé en 
werkomstandigheden. 

3. Notulen vergadering d.d. 26 mei 
De  notulen worden ter vergadering uitgereikt en er wordt een leespauze ingelast. 
Vragen naar aanleiding van de notulen. 
Hoe staat het met de besprekingen over de linkse samenwerking? We zijn nog niet weer 
samen geweest, maar er staat een bespreking op de rol. 
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     NOTULEN LEDENVERGADERING d.d. 20 oktober 2021 
 

- 2 -   Deze notulen zijn vastgesteld op de ledenvergadering van  
 

 

Er ontstaat een gesprek over de mogelijke samenwerkingsvormen, het gescheiden houden 
van het voeren van politiek en bestuur, het kijken naar de mogelijke overeenkomsten en 
geen nadruk te leggen op de verschillen, die er uiteraard ook zijn. 
De bedoeling is de positie van links in de gemeente Hoogeveen te versterken. Dat zou prima 
kunnen door b.v. een informatieve thema-bijeenkomst te houden over een maatschappelijk 
onderwerp. Daarin kan de betrokkenheid vanuit de linkse partijen zichtbaar gemaakt worden. 
Er zijn afdelingen die al meer tot samenwerking zijn gekomen. De volgende verkennende 
bijeenkomst zal er iemand ons informeren hoe dat verlopen is en wat de samenwerking 
inhoudt. Het is ook goed om na te denken over hoe je elkaar in de aanloop naar de volgende 
verkiezingen kunt versterken. 
De voorzitter zegt toe dit voor de volgende keer op de agenda te zetten en vanuit de 
aanwezigen wordt de opdracht geformuleerd om in de periode daarvoor zelf na te denken 
hoe we de samenwerking in kunnen kleuren. 
De notulen worden verder ongewijzigd vastgesteld. 

4. Afscheid Inge Oosting 
Ook op deze plek willen we aandacht besteden aan het afscheid van Inge als fractievoorzitter. 
Wolter Dekker en Hendrikus Loof spreken haar beide toe vanuit hun ervaring met haar als 
(ex)medefractie-leden. Inge licht toe dat haar nieuwe werksituatie het formeel, maar ook in 
tijd, niet mogelijk maakt langer deel uit te maken van de fractie. Het was een duivels 
dilemma, zeker als je je thuis voelt in je werk én in de politiek. 
De bedankjes over en weer zijn warm en welgemeend. En we zien Inge weer terug, maar dan 
op een andere plek. Bedankt voor alles Inge! 
Hierna volgt een korte pauze. 
 

5. Jaarplan 2022 (zie Rooie Vener 46/2, blz 4) 
Opmerkingen: 
Het bestuur is concreet bezig met uitbreiding van het bestuur en ook verjonging. Het advies 
komt dat jongeren betrokken kunnen worden bij “activiteiten” met een kop en een staart. 
Dan weten ze waar ze aan toe zijn en is het aantrekkelijker daar op in te gaan. Er wordt op 
diverse niveaus wel gesproken over initiatieven om jongeren te betrekken, o.a. door Nelleke 
Vedelaar, maar tot concrete dingen is het nog niet gekomen. Het is ook belangrijk dat dat 
binnen de afdelingen opgepakt wordt. Als je een paar jongeren motiveert gaat het lopen. 
Het inloopspreekuur komt ter sprake: het bestuur vindt het lastig om, na de lange 
onmogelijkheid, nu een deel van de Lekkernij in beslag te nemen voor het spreekuur. De 
ruimte en de koffie wordt aangeboden door Tineke, dat bezwaart ons ook. Aan de andere 
kant, als we het beëindigen zijn we het kwijt zonder een goed alternatief. De Lekkernij is, 
door het spreekuur, maar ook als gezamenlijk startpunt voor de campagne-activiteiten, ook 
een beetje ons honk geworden, daar moeten we zorgvuldig mee zijn. Om wat meer 
toestroom te organiseren is het goed om doelgroepen uit te nodigen. 
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We denken ook aan acties op locatie, als dan niet verbonden aan de actualiteit. En het een 
hoeft het ander niet uit te sluiten.  
 
Actie: De voorzitter gaat het gesprek met Tineke aan, ook over de vergoeding van de 
consumpties. 
Het Jaarplan 2022 wordt vastgesteld . 

6. Begroting 2022  
De begroting en de toelichting wordt uitgedeeld. Stan van Eck licht een aantal dingen toe. Hij 
spreekt de hoop uit dat we na de verkiezingen weer wat meer inkomsten hebben omdat we 
meer zetels hebben. Een uitdaging dus! 
De begroting wordt vastgesteld. 

7. Vanuit de fractie: input voor de bespreking van de begroting van de gemeente 
Hoogeveen 

De voorliggende begroting is een voortvloeisel van de Schone Lei. Dat maakt de begroting 
weinig flexibel. De opdracht is dat, als men een bezuiniging wil schrappen, er door de raad 
zelf gezocht moet worden naar een alternatief. Dat maakt het lastig.  
Hot item op dit moment is het fasegewijs bezuinigen (kaasschaafmethode) op de wijk- en 
buurthuizen in de gemeente Hoogeveen. Dat zal er uiteindelijk toe leiden dat een aantal 
huizen het hoofd niet boven water kunnen houden. 
De PvdA is daar tegen omdat er daardoor een aanslag wordt gepleegd op de sociale cohesie 
in de wijk of het dorp. De fractie probeert in hun standpunt op te trekken met andere 
partijen, maar binnen die partijen heerst ook verdeeldheid. 
Er vindt momenteel een onderzoek in Elim plaats naar de bezetting van verschillende 
accommodaties in het dorp. De vrees bestaat dat dit zal leiden tot verplaatsingen van 
activiteiten en verkoop van bv het Vonder en dat dit als voorbeeld zal worden gebruikt. 
Tot slot: de dorps-en buurthuizen hebben in de verschillende gebieden een andere sociale 
functie. Het is een illusie om te denken dat men, na sluiting van het eigen dorpshuis, naar 
een ander dorpshuis wil gaan om. Daarnaast voelen de dorpen zich geen Hoogeveen, zij 
hechten sterk aan hun eigen dorpsidentiteit. 
Na een gedreven gesprek komen we tot de conclusie dat: 
- de fractie pal moet staan voor het standpunt 
- wijk-en dorpshuizen algemene voorzieningen voor inwoners zijn en daarmee wel degelijk 
een verantwoordelijkheid van de gemeente’ 
- bezuinigen en het laten omvallen van enkele huizen op een later tijdstip zich tegen je keert 
-nu bezuinigen later alleen maar meer ellende oplevert. 
We wensen de fractie wijsheid en volharding. 

8. Rondvraag 
Er zijn geen vragen 

9. Sluiting 
Rond 21.40 sluit de voorzitter de vergadering en is er tijd voor een informele nazit+. 
 
21 oktober 2021, LFB 
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Bij een terugblik op het jaar 2021 kunnen we helaas ook niet om  corona heen. Net als in het jaar ervoor heeft dit 
virus ook effect gehad voor hoe we als PvdA Hoogeveen in 2021 als plaatselijke afdeling konden werken.  

Er veranderde wat qua samenstelling van het bestuur. Roelof Koops trad terug als bestuurslid. In deze vacature is 
nog niet voorzien. Stan van Eck is penningmeester maar werd gekozen als lijsttrekker. Je mag maar tijdelijk een 
functie in het bestuur en de raad combineren dus gingen we alvast op zoek naar een nieuwe penningmeester. 
Anton Benjamins werd gekozen als bestuurslid en de bedoeling is dat hij in 2022 het penningmeesterschap van 
Stan overneemt. We zijn blij dat Anton tot het bestuur wilde toetreden.  De ledenvergadering deelde dit gevoel en 
steunde zijn bestuurslidmaatschap enthousiast en unaniem.  

Eind 2021 was de samenstelling van het bestuur als volgt: Louise Brink (vice voorzitter), Stan van Eck (penning-
meester), Anton Benjamins (algemeen bestuurslid), Johan Rumahloine (algemeen bestuurslid) , en Wolter Dekker 
(voorzitter).  Het is ons in 2021 niet gelukt in de vacature van secretaris te voorzien. 

In 2021 vonden de verkiezingen voor de Tweede Kamer plaats. Voor Hoogeveen bijzonder omdat fractievoorzitter 
Inge Oosting kandidaat was voor een plek in ons nationale parlement. Ze stond op een verdienstelijke 21e plek. 
Helaas waren dit nog niet de verkiezingen van de PvdA. Op verkiezingsavond bleek dat de PvdA een schamele 9 
zetels had gehaald. Ondanks een intensieve campagne en een flink aantal voorkeurstemmen was het helaas niet 
voldoende voor een zetel voor haar. 

Van de ene verkiezing naar de andere. Het jaar 2022 is ook een verkiezingsjaar. In dit jaar vinden namelijk de 
gemeenteraadsverkiezingen plaats. Dat betekent dat er in het jaar ervoor veel zaken geregeld moeten worden. 
Zoals het opstellen van een kandidatenlijst, het maken van een verkiezingsprogramma maar ook al voorberei-
dingen voor de verkiezingscampagne. In 2021 werd er door het bestuur aanzienlijk meer vergaderd om dit soort 
praktische zaken te regelen. Er  was verder op regelmatige basis overleg tussen bestuur en fractievoorzitter.

Er werden in 2021  weer de gebruikelijke ledenvergaderingen georganiseerd.  Deze vonden online maar ook fy-
siek plaats. Zo konden we gelukkig fysiek afscheid nemen van vertrekkend fractievoorzitter Inge Oosting en kon 
ook de kandidatenlijst tijdens een fysieke bijeenkomst worden vastgesteld. Er waren ook nog onlinevergaderingen 
over zaken betreffende de verkiezingen. In de vergadering van december waren alle formaliteiten omtrent de 
verkiezingen afgerond. 

Activiteiten  die in 2021  hebben plaatsgevonden:

• Rondbrengen van rozen aan de leden van 75 jaar en ouder

• Het uitbrengen van de Rooie Vener. 

• Onderhouden van contact en bijwonen van de fractievergaderingen. 

Ook de campagnecommissie was in 2021 actief. De uitvoering van de meeste campagneactiviteiten vond vanzelf-
sprekend in verkiezingsjaar 2022 plaats. De campagnecommissie bestond in 2021 uit : Alinda van der Haar-Don-
ker (campagnecoördinator), Martin van ter Beek, Bart Jansen en Ad Verschoor. 

Het jaar 2021 was nog niet het coronavrije jaar waarop we hadden gehoopt. Toch hebben we als afdeling op een 
prima manier onze weg gevonden. 

We hopen dat 2022 weer een nog meer coronavrij jaar is zodat  we elkaar kunnen blijven ontmoeten en samen 
onze afdeling nog meer vorm en inhoud kunnen geven. 

Namens het bestuur,  Wolter Dekker, voorzitter 

JAARVERSLAG 
2021 VAN HET 
AFDELINGSBESTUUR
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SSttaattuuss::  GGooeeddggeekkeeuurrdd

BBeeggrroottiinnggggeeggeevveennss

IInnkkoommsstteenn BBeeggrroottiinngg  22002211 UUiittkkoommsstt  22002211 UUiittkkoommsstt  22002200
Fondsenwerving t.b.v. verkiezingen 0,00 680,00 200,00
Contributie politici 1.440,00 1.495,00 1.440,00
Renteopbrengsten 0,00 0,00 0,45
Overige ontvangsten 0,00 0,00 830,00
Afdracht van Partijbureau 950,89 950,89 957,74
Extra afdracht van Partijbureau 0,00 1.506,87 0,00
Afdracht vanuit verkiezingsfonds 0,00 0,00 0,00
Inkomsten gezamenlijke activiteiten 0,00 88,45 0,00

Totaal inkomsten 2.390,89 4.721,21 3.428,19
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Promotie/campagne 166,89 870,72 0,00
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Ledenbehoud 0,00 0,00 0,00
Ledenraadpleging 145,00 0,00 61,25
Gezamenlijke activiteiten binnen de PvdA 75,00 0,00 0,00
Gezamenlijke activiteiten buiten de PvdA 0,00 0,00 0,00
Thematische vergadering/werkgroepen 80,00 36,00 34,00
Toevoeging overschot naar Verkiezingsfonds 924,00 2.799,00 1.492,93

Totaal uitgaven 2.390,89 4.656,27 3.318,19
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JAARREKENING
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Het afgelopen jaar is een bijzonder jaar geweest voor de fractie. Ons boegbeeld, Inge, verliet de fractie nadat zij 
een mooie baan aangeboden kreeg. Een groot gemis voor de fractie, onder andere vanwege de kennis van Inge en 
uiteraard ook hoe Inge bijvoorbeeld de debatten vorm gaf. De fractie bedankt Inge dan ook voor de afgelopen jaren 
en alles wat ze ons geleerd en gebracht heeft. Gelukkig kon Wolter weer inspringen en de taken goed vervullen. 
De nieuwe fractie, bestaande uit Lisa en Wolter, was daarnaast ook goed op elkaar ingespeeld. Ook onze dank aan 
opvolgend raadslid Henk Smand. Helaas zag hij zich in verband met veranderde werk- en privéomstandigheden  
genoodzaakt als opvolger te stoppen.

Ook waren er belangrijke thema’s in de raad, zoals het herontwerp sociaal domein en het besluit over Green Edge. 
Thema’s die al langdurig speelden, waar onze fractie gelukkig goed in zat. Beiden thema’s waarin de keuzes niet 
perse makkelijk te maken waren. Voor het herontwerp sociaal domein was dit met name omdat er het herontwerp 
opnieuw bezuinigingen met zich mee bracht. We zijn helder en duidelijk geweest in dat dit wat ons betreft de laatste 
bezuinigingen op dit gebied moeten zijn. De bodem was al bereikt, maar nog meer bezuinigingen zijn niet langer 
verantwoord. 

Wat betreft Green Edge was het met name lastig om een besluit te nemen gezien de vele zienswijzen die waren 
ingediend. Hierover heeft dan ook zeer veel overleg met andere partijen plaats gevonden, om zo breed mogelijk tot 
één amendement te komen wat voor zowel de ondernemer maar ook zeker de buurtbewoners niet te kort deed. Hier 
hebben we een zeer constructieve rol in vervuld en dankzij onze inzet kon er dan ook een gedegen besluit worden 
genomen. 

Een ander thema waar we mee te maken kregen, zijn de ingeplande bezuinigingen op de buurthuizen. Hierover heb-
ben we direct duidelijk gemaakt dat de buurthuizen een te grote en belangrijke rol spelen in de samenleving en er 
daarom niet zomaar op bezuinigd kan worden. Zeker niet als dat betekend dat er buurthuizen zullen verdwijnen. Dit 
voornemen past wat ons betreft ook niet in de visie om juist steeds meer in de wijken en buurten zelf op te pakken, 
ook ten aanzien van het sociaal domein. 

Al voor de campagne was dit een zeer belangrijk punt, wat tijdens de campagne verder is uitgewerkt. Ook de komen-
de jaren zal hier een focus op liggen. 

Het politieke jaar sloten we af met de verkiezingen. Op de verkiezingsavond stond de fractie dan ook gespannen de 
uitslag te bekijken. De spanning bleek nergens voor nodig en maakte, gezien de overwinning, dan ook snel plaats 
voor trots en vreugde. De fractie van de afgelopen jaren is blij om te merken dat er in Hoogeveen toch voldoende 
plaats is voor een sociaal geluid en draagt met veel vertrouwen het werk over aan onze nieuwe fractie!

Lisa Charlotte Schonewille

JAARVERSLAG 
VAN DE FRACTIE
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De PvdA is op 9 februari 1946 ontstaan uit drie 
partijen: de Sociaal-Democratische Arbeidspar-
tij, de Christelijk-Democratische Unie en de Vrij-
zinnig-Democratisch Bond. Direct na de oorlog 
zochten partijen “nieuwe wegen”, omdat ze von-
den dat de vooroorlogse scherpe scheiding op 
basis van geestelijk stromingen (verzuiling)  niet 
meer kon. Het geloof moest niet langer meer be-
palend zijn voor de politieke keuze. Progressieve 
katholieken  en protestanten dienden zich aan te 
sluiten bij sociaaldemocraten en vrijzinnig-demo-
craten. Men noemde dat de “doorbraak”.

Deze “doorbraak” mislukte, katholieken en pro-
testen bleven grotendeels trouw aan hun eigen 
conservatieve partijen, en de vrijzinnig-democra-
ten scheiden zich onder aanvoering van Pieter 
Oud (een van de oprichters van de PvdA!) al snel 
weer af en richtten de VVD op.

Toch heeft de PvdA haar bestaan aan deze 
“doorbraak” te danken. Onze plaatselijke afdeling 
kende prominente leden: Juul de Smet, actief in 
zowel de katholieke kerk als in de PvdA, en ja-
renlang raadslid voor onze partij. Jan de Boer en 
Teakele Tilstra (onlangs overleden) waren tot op 
hoge leeftijd actief binnen zowel de protestantse 
gemeenschap als binnen de sociaaldemocratie . 
En dat gold ook voor Koos Huizing, actief binnen 
zijn kerkgenootschap en jarenlang actief voor 
onze partij als raadslid, fractievoorzitter en wet-
houder. Zij hebben de partij veel goeds gebracht.

We zitten nu opnieuw in een verwarrende fase, 
totale versnippering met veel kleine partijen, van 
rechts tot uiterst rechts die allerlei deelbelangen 
vertegenwoordigen en soms ronduit extreem-
rechtse standpunten verkondigen. En op links 
twee partijen, PvdA en Groen Links, die los van 
elkaar te weinig gewicht in de schaal leggen. Juist 
dat laatste is belangrijk: tegenwicht bieden aan 
partijen die onze maatschappij kunnen ontwrich-
ten. Het is goed om ons daarbij te realiseren dat 
de PvdA dus niet louter en alleen een naoorlog-
se voortzetting van de SDAP was, maar uit veel 
meer “kleuren” bestond. En ook Groen links is  uit 
andere progressieve partijen ontstaan, zelfs de 
communisten stonden aan de wieg.

Samenwerking en op termijn samengaan is nood-
zakelijk. Bang hoeven we daarbij niet te zijn dat 
sociaal- democratische waarden verloren drei-
gen te gaan, we leven in een tijd die schreeuwt 
om het opnieuw inrichten van onze maatschappij 
vanuit deze waarden. Maar ook een maatschap-
pij die schreeuwt om maatregelen die onze fysie-
ke leefomgeving beschermen.

Dat samengaan zal met vallen opstaan gebeu-
ren, dat kan haast niet anders, maar het moet wel 
gebeuren!

Wijnhout Punt.
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? Om goed contact met onze leden te kunnen onder-

houden, is het belangrijk dat de contactgegevens van 
de leden up to date zijn. En daarbij kunnen we niet 
zonder jouw medewerking!

Gegevens van de leden worden centraal beheerd 
door het landelijk partijbureau. We hebben in Hooge-
veen geen eigen bestand van onze plaatselijke afde-
ling. Wijzigingen zul je dan ook zelf moeten doorge-
ven. Het goede nieuws is dat je heel veel zelf online 
kunt regelen!

-> Ga naar: mijn.pvda.nl/inloggen 

Kijk of al jouw gegevens nog correct zijn en pas het 
eventueel aan. Vink bij ‘e-mail voorkeuren’ vooral ook 
‘Mails afdeling Hoogeveen’ aan. We kunnen je dan 
snel informeren en het bespaart ons nog kosten ook.

In het kader van privacywetgeving ben je zelf verant-
woordelijk voor het up to date houden van jouw gege-
vens. Heb je geen computer of kom je er niet uit, neem 
dan contact op met het partijbureau. Elke werkdag 
tussen 10:00 en 12:30 uur is de ledenadministratie te 
bereiken op 070 – 55 00 555.

Bedankt voor je medewerking! LE
DE

NA
DM

IN
IS

TR
AT

IE
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De afgelopen weken zijn in een soort sneltreinvaart voor-
bijgevlogen. Dat we zo’n winst hebben geboekt is echt 
fantastisch. We mogen Hoogeveen weer socialer gaan 
maken. Waar ik heel blij mee ben want als ik iets belang-
rijk vind is het dat sociale aspect. 

Daarom vind ik het ook supertof dat ik onder andere jeugd, 
zorg en cultuur als aandachtsgebieden heb. Dat ik mijn 
sociale en culturele hart kan laten spreken de komende 
vier jaar. Zoeken naar de verbinding. Kijken naar die stip 
op de horizon en niet naar de beren op de weg. Zorgen 
voor onze toekomst. De kinderen van Hoogeveen. 

Er liggen genoeg uitda-
gingen en flinke dossiers. 
Maar hoe mooi is het om 
ergens je tanden in te kun-
nen zetten en om te kijken 
wat je voor die kinderen en 
volwassenen kunt beteke-
nen. Al is het maar door te 
luisteren naar iemand zijn 
verhaal. Door oog te heb-
ben voor wat er speelt. 
Horen wat er niet gezegd 
wordt. Toegankelijk zijn. 
Laagdrempelig. Niet den-
ken dat het toch geen zin 
heeft om ergens iets van 
te zeggen. Als ik dat was 
blijven denken dan was ik 
nu geen raadslid geweest. 

In mijn eerste stukje schreef ik het al…Al mijn andere 
functies staan in het teken van dienstbaar zijn voor een 
ander. Zien wat een ander nodig heeft. 

En iedere keer als ik die raadszaal binnenstap heb ik 
dat besefmomentje. Dat ik mij nu niet hoef te ‘beperken’ 
tot een groep kinderartsen of theaterpubliek. Maar dat 
ik voor een veel grotere groep mensen iets mag beteke-
nen. Ik vind het een eer en ik hoop dat ik vanuit die au-
thenticiteit, die oprechtheid en mijn hart voor mensen en 
cultuur de komende vier jaar mijn steentje kan bijdragen 
aan Hoogeveen.

SASKIAJAN

Mijn naam is Jan Bauer. Ik ben 24 jaar en woon in Hol-
landscheveld en mag de komende 4 jaar namens de 
PvdA aan de slag in de gemeenteraad. 

We hebben met het team een leuke, enthousiaste en 
effectieve campagne opgezet voor de verkiezingen. Dit 
heeft zoals iedereen wel weet een geweldig resultaat 
opgeleverd. 

Nu is het tijd voor ons om hard aan het werk te gaan 
voor onze mooie gemeente. Dit mag ik gaan doen met 
betrekking tot de financiën, wonen en verkeer kort sa-
men gevat in 3 woorden. Ik hoop dat we samen mooie 
dingen kunnen bereiken in de komende vier jaar. 

Ik heb besloten om mee te doen in de gemeenteraad 
omdat ik tot op de dag van vandaag nog steeds veel 
ongelijkheid zie. Mensen die het moeilijk hebben wor-
den aan de kant gezet en vergeten. Hulp word niet of 
nauwelijks aangeboden met alle gevolgen van dien. 
Jongeren kunnen bijna niet aan woningen komen, en 
zo wel dan moeten ze vaak hen eigen dorp verlaten. 
Dit zijn maar een paar voorbeelden van alles waar ik 
mijn hard voor wil maken. 

Gelukkig heb ik op een 
leuke en positieve ma-
nier kennis kunnen ma-
ken met de raad en voel 
ik mij helemaal op mijn 
plek. Misschien nog wel 
belangrijker voel ik mij 
ook helemaal op mijn 
plek binnen de fractie, 
hier is een leuke sfeer 
en iedereen heeft een 
zelfde doel voor ogen.

Een sociaal, eerlijk en 
mooi Hoogeveen.

De Hoogeveense PvdA  is  na de fantastische verkiezingsuitslag van maart  
met 5 raadsleden en 1 opvolger vertegenwoordigd in de gemeenteraad. Vier 

van de leden stellen zich alvast voor.
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Niet alle dromen zijn 
bedrog, dat werd nog 
maar eens duidelijk op 
16 maart. In een poll 
had ik onze partij vier 
zetels toebedeeld. Heel 
stiekem droomde ik wel 
eens van vijf zetels…

Twee nachten heb ik 
amper geslapen. De 
adrenaline bleef maar 
door mijn aderen kolken. 
Wat hebben we met z’n 
allen een prachtig mooi 
verkiezingsresultaat ge-
boekt! Ja, ik mocht lijst-
trekker zijn, maar deze 
overwinning hebben we 
samen geboekt. Veel 

mensen hebben meegeschreven aan ons sterke soci-
ale programma. We hadden een lijst met maar liefst 27 
topkandidaten en in de campagne zijn stembanden en 
schoenzolen massaal versleten. We deden het samen 
en we doen het samen.

We hebben een mooi samengestelde, sterke factie. 
Daar gaat Hoogeveen nog veel plezier aan beleven! 
Op sociaal vlak heeft Hoogeveen de afgelopen jaren 
de bodem bereikt. Financieel staat de gemeente er nog 
steeds niet geweldig voor, maar veel te vaak ging het de 
afgelopen jaren over geld en veel te weinig over men-
sen. Met een zeskoppige fractie (vijf raadsleden en een 
opvolger) kunnen we het tij keren. We zoeken daarbij 
nadrukkelijk de samenwerking met de leden van onze 
afdeling op en met de Hoogeveense samenleving. Met 
elkaar kunnen we de komende raadsperiode bouwen 
aan een nieuw sociaal en eerlijk Hoogeveen.

Na een carrière in de journalistiek en communicatie 
en marketing ligt het accent van mijn werkzaamheden 
steeds meer op onderzoek en ontwikkeling. Ik ontwik-
kel leefstijlprogramma’s en verricht onderzoek naar 
het gezondheidsgedrag van mensen. In mijn vrije tijd 
kun je mij (onherkenbaar) voorbij zien komen op de 
wielrenfiets. Momenteel ben ik in training voor het be-
klimmen van de Mont Ventoux eind juni. Ik maak deel 
uit van een groep wielrenners die een orgaan hebben 
ontvangen of gedoneerd. Al fietsende vragen we aan-
dacht voor het belang van orgaandonatie. Normaal 
heb ik al moeite met een viaduct over de A28, dus die 
Mont Ventoux wordt nog wel een uitdaging…

STAN

Ik ben ontzettend trots dat ik deel mocht maken van onze 
vorige fractie en wilde deze periode ook weer graag ons  
geluid vertegenwoordigen. Maar wel met meer tijd voor 
mijn kinderen. Plek 4 was dan een spannende plek. In 
het beste scenario was dat misschien mogelijk. Nogal ver-
baasd en vooral enorm blij bleek dat we dus zelfs 5 zetels 
hebben binnen gesleept. Ondanks dat we de vorige pe-
riode meer dan goed werk geleverd hadden, had ik in de 
wildste dromen niet verwacht dat we zo zouden groeien! 

Ik ben ooit actief gewor-
den, met name omdat ik 
vind dat iedereen gelijke 
kansen verdient. Het mag 
nooit uitmaken waar je 
ouders vandaan komen. 
Zeker in Hoogeveen is 
dit zo belangrijk en hier 
wil ik me de komende ja-
ren echt hard voor blijven 
maken. Ik kan echt woest 
worden van kinderen die 
opgroeien in armoede en 
daar nooit meer uitkomen. 
Die vanaf hun geboorte 
een achterstand hebben 
die ze nooit meer kunnen 
inlopen, hoe hard ze hun 
best ook doen. Een goed 

begrijpbaar armoedebeleid is dan ook van groot belang. 
In de komende jaren wil ik niets liever dan dat elk kind 
trots kan zijn en  kansen heeft! 

Boven de inhoudelijke onderwerpen vind ik het ook be-
langrijk dat de verhoudingen in de raad goed blijven. We 
hebben elkaar tenslotte nodig om dingen voor elkaar te 
krijgen. Hier ligt wel iets waar ik denk ik in kan bijdragen.

Al met al genoeg werk te doen de komende jaren! En dit 
keer gelukkig vanuit een betere positie!

LISA
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16 maart 2022, PvdA van twee naar vijf zetels. Mooi! Echt mooi zal het zijn als 
we in de nieuwe raad ook wat kunnen betekenen. Wat betekenen omdat er 
visie is, weten waar we aan willen werken, weten hoe te verwezenlijken. Zelf 
denk ik graag terug aan de tijd dat de gemeenteraad durf toonde door steden-
bouwkundige Ashok Bhalotra te vragen toekomstvisie te ontwikkelen.   

Keus en aantrekken van iemand met echt een grote reputatie om plannen te 
maken met betrekking tot de ontwikkeling van ons Hoogeveen ging niet ge-
makkelijk. Niet iedereen zat daar op te wachten. Gelukkig liet wethouder Thijs 
Leistra zich overtuigen, pakte door en zo kon Bhalotra in 2003 aan de slag. 
Veel inwoners toonden zich ook enthousiast. Er was zelfs een dame van tach-
tig jaar die  projectleider Gert Bolkesteijn liet weten: eindelijk gebeurt er wat in 
Hoogeveen. Ik ben zelf nu ook 80 en zou het mooi vinden dat elan van toen-
tertijd weer terug te zien.

Helaas zijn, zoals het vaak gaat, niet alle plannen werkelijkheid geworden. Het 
was vooral gebrek aan geld, maar dat gebrek aan geld kwam conservatieve 
krachten ook wel goed uit. Bhalotra overleed 5 april jl. en werd in veel kranten 
herdacht. Hoogeveen werd nergens genoemd. Heerenveen wel, burgemees-
ter Tjeerd v/d Zwan stond op Twitter stil bij het overlijden van de architect. “Hij 
ontwierp met Skoatterwâld een van de mooiste en groenste nieuwbouwwijken 
van het land en bracht zo kleur, verbeelding en verleidingskracht  naar Heeren-
veen”, schrijft hij. In Groningen is wijk Agaathhof volgers lezers van het DvhN 
het mooiste nieuwe woningproject daar. In Heerhugowaard een energieneutra-
le wijk. Bhalotra kreeg er een brug en een fietspad naar hem vernoemd.

In 2005 kopte het DvhN ‘HOOGEVEEN MIST GELD VOOR PLANNEN BHA-
LOTRA’. De krant schreef : Het is het paradepaardje van de gemeente Hooge-
veen: de tientallen plannen in de recent vastgestelde Structuurvisie, die de 
stad en de omliggende dorpen mooier moeten maken. Maar de bejubelde 
schetsen en ideeën van befaamde stedenbouwkundige Ashok Bhalotra gaan 
voorlopig de ijskast in. Reden: er is geen geld om ermee aan de slag te gaan.

Dit had onder meer gevolgen voor de voorgestelde uitbreiding van de dorpen 
rond Hoogeveen. Bhalotra deed tal van voorstellen voor passende nieuwbouw, 
waar de dorpen al lang op aandrongen. De voorbereiding kwamen toen stil te 
liggen. Voorbereiding die nodig zou zijn om onder meer de komende tien jaar 
3000 woningen te kunnen bouwen, met name buiten de stad.  Niet dat ik met 
betrekking tot verwezenlijking van plannen erg teleurgesteld ben, er is uitein-
delijk best een en ander gerealiseerd. 

Graag wil ik graag aan de nieuwe raad overbrengen dat ik nog steeds met  veel 
plezier terugdenk aan die periode en dat hun ook gun. Iemand met visie die de 
gemeenteraad enthousiast kan krijgen en zo met elkaar goede, mooie plannen 
met betrekking tot ontwikkeling van Hoogeveen voor elkaar krijgt.  Kleur en 
verbeelding brengen, saaiheid en onverschilligheid bestrijden. Het is ondertus-
sen al bijna 20 jaar geleden en het is m.i. weer tijd dat de gemeenteraad met 
elkaar werkt aan een visie 2040. Zakencollege bracht weer de financiën op 
orde. Nieuwe plannen, oude uit de laden, het moet en het kan. Eerste prioriteit 
woningen. Waar, hoeveel, voor wie te bouwen. De gemeenteraad staat voor 
grote uitdagingen. Bhalotra: ‘Wie niet durft te dromen is geen realist’.

Jerk Otten, april 2022
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• Er is een tijd van spot en er is een tijd van ernst.
• De gebeurtenissen om ons heen lenen zich deels wel voor spot, maar 

dat zou toch niet erg gepast genoemd kunnen worden. Er dreigt immers 
een vredelievend Europees land tot een totale ruïne gemaakt te wor-
den als gevolg van de volstrekt ridicule hersenspinsels van een notoire 
crimineel uit de KGB-school. Een kleine beul met het smoel van een 
Halloween-pompoen, die zich heeft omringd door een legioen hersen- 
en gewetenloze paladijnen die zijn gezakt voor de slagersvakschool. 
Zoals zijn buitenlandbuldog Lavrov, wiens emotieloze hondenkop louter 
aperte leugens spuwt. Of zijn slaafse vertegenwoordiger in de Veilig-
heidsraad van de Verenigde Naties, een dumbo die willoos de voorge-
schreven verdraaide werkelijkheid uit Moskou voorleest. Merkwaardig, 
overigens, dat de overige leden van dat gezelschap die nep-diplomaat 
niet gezamenlijk verbaal de grond van Manhattan instampen — ze laten 
de uitgebraakte vuiligheid gewoon over zich heen komen.

• En dan heeft de tsaar uit het Kremlin nu een nieuwe ster aan de 
Oekraïense hemel laten verschijnen. Een generaal die zijn bloedige 
sporen al op vele fronten heeft verdiend en als opdracht heeft alle 
kinderziekenhuizen die hij ontwaart met de grond gelijk te maken en 
een nieuw wereldrecord aan burgerdoden te vestigen. Zijn ondercom-
mandanten moeten alvast alle bussen met vluchtelingen uit Marioepol 
tegenhouden, anders valt er straks te weinig te executeren. Elders 
heeft hij al ladingen mijnen laten droppen, zodat de bevolking zichzelf 
opruimt zodra zij hun zwaar beschadigde woning of hun schuilkelder 
verlaten. Mobiele crematoria zijn op pad om de sporen voor de rest 
van de wereld te verhullen.

• Intussen durft geen Rus zijn mond meer open te doen tegen deze 
waanzin, want dat zou de laatste keer kunnen zijn dat hij een kik gaf.

• Wie houdt deze kruising tussen Hitler en Stalin tegen? En hoe zou dat 
moeten?  Onze angst hier in het Westen, dat de gek ons zal bestoken met 
zijn inferieure nucleaire projectielen belet ons de Oekraïeners te voorzien 
van echt materieel waarmee zij een lik-op-stuk-beleid kunnen voeren…

• En thuis zitten we mèt de voorzitter van Poetin’s fanclub, T. Baudet en 
zònder onze eigen aanvoerder Lilianne Ploumen.

• Nee, deze keer maar geen spot en grapjes.
Manus


